
Interview Martin van Brandwijk  
 
“Er heerst een goede vibe bij BRESS”  
 
BRESS, ook wel Bredase Studenten Sport, is er zoals de naam al doet vermoeden, vooral voor Bredase 
studenten. Maar, ook medewerkers en alumni van BUas en Avans zijn meer dan welkom om daar te 
sporten tegen een zeer gereduceerd tarief. Sinds kort is Martin van Brandwijk (48), oud-student van de 
opleiding Logistiek en Technische Vervoerskunde, gestart als bestuursvoorzitter van BRESS. Hoe kwam 
hij terecht bij BRESS? Wat zijn de plannen in zijn nieuwe rol en hoe kijkt hij terug op BUas?  
 
Je startte in 1996 met een studie Logistiek en werkte daarna zeven jaar bij, toen nog, NHTV. Wat was 
je rol?  
Martin: “Klopt! Ik werkte voor de afdeling bureau huisvesting, facilitair en planning. Ik was met van alles 
bezig. De afdeling was verantwoordelijk voor alle facilitaire zaken en daarbij ook alle verbouwingen, zo 
was ik ook betrokken bij de verbouwing van het gebouw aan de Archimedesstraat, waar Leisure & Events 
in werd gehuisvest. Daar kon alles. We hadden officieel een contract voor vijf jaar, dat niet verlengd kon 
worden. Uiteindelijk bleven ze daar een jaar of dertien. Dat was tof hoor. Gingen we de hele collegezaal 
zwart verven en dat werd dan de Blackbox. Maar, naast de facilitaire zaken en die verbouwingen waren 
we bijvoorbeeld ook verantwoordelijk voor het inplannen van klassenroosters.”  
 
Waarom ging je weg bij deze functie?  
“Het was uiteindelijk een vrij heftige tijd. Mijn toenmalige leidinggevende overleed en daardoor werd ik 
tijdelijk hoofd huisvesting. Die rol was op dat moment nog niet echt een goede plek voor mij en ik wist 
dat ik nog verder wilde kijken buiten NHTV, mijn vleugels uitspreiden. Ik ben toen naar vastgoedbedrijf 
Colliers gegaan en werk momenteel bij een projectmanagementbureau. Maar, ik heb altijd gezegd dat ik 
ooit nog een keer terug kom, omdat ik het een hele leuke en dynamische werkgever vind!.”  
 
Wat heb je opgestoken van je studie en pas je nu nog toe in je werk?  
“Tijdens de opleiding heb ik echt leren communiceren en samenwerken. Ook het projectmatig werken 
pas ik nog steeds toe. Ik heb er vooral de tijd van mijn leven gehad en de beste vrienden gemaakt. We 
zijn ook allemaal in Breda blijven hangen. Een paar vrienden gingen even weg, maar zijn ook vrijwel 
allemaal weer teruggekomen. Ik heb ook nog steeds wel eens contact met medewerkers zoals Leo 
Kemps, Jan-Willem Proper en Nico van Os.”  
 
Hoe ben je terecht gekomen bij BRESS als bestuursvoorzitter? 
“Via Nico van Os kreeg ik de tip dat BRESS nog een nieuwe bestuursvoorzitter zocht. Ik heb eigenlijk al 
sinds mijn studententijd in allerlei besturen gezeten. Dat begon bij ’t VAT (tegenwoordig studievereniging 
BELO) en ik zat ook in het bestuur van studentenfeesten bij, toen nog, NHTV. Na mijn studie kwam ik 
terecht in het bestuur van de hockeyvereniging en de laatste jaren bij de basisschool van mijn kinderen, 
maar daar moet je na acht jaar weg. Het werd dus tijd voor iets nieuws.”  
 
Sportte je vroeger zelf wel eens bij BRESS?  
“Ja, ik had wel een kaart. Toen kreeg je korting om te kunnen sporten op verschillende locaties in Breda. 
Er was nog geen eigen gebouw. In mijn tijd hadden we nog iedere week via school een uur sportles. 
Maarten van Rijn verzorgde toen deze lessen bij ons. Dat was in het huidige gebouw van BRESS.” 
 



 
 
Wat is je favoriete sport?  
“Ik vind alle sporten leuk. Ik kijk tijdens de Olympische Spelen bijna naar alle sporten. Zelf hockey ik, 
maar ik houd het meest van skiën. Maar ik stap ook regelmatig, met mooi weer, op de mountainbike of 
wielrenfiets en voetbal veel met mijn twee jongens.”  
 
Heb je specifieke plannen als bestuursvoorzitter?  
“Mijn opdracht als voorzitter is het blijven streven naar een goed studenten- en medewerkerswelzijn, 

waarbij studenten en medewerkers in de gelegenheid worden gesteld te kunnen sporten tegen een zeer 

gereduceerd tarief ter bevordering van het welzijn en de gezondheid. Daarbij ligt de komende jaren het 

speerpunt op het eventueel uitbreiden van de doelgroep met de mbo-student en het pand verder te 

verduurzamen en toekomstproef te maken.”  

Ik begreep dat de fitnessruimte recent is opgeknapt, kun je daar meer over vertellen?  
“Ja, dat is echt mooi geworden. Ze hebben de nieuwste fitness equipment. Je moet het eens komen 
bewonderen en uitproberen. Deze nieuwe fitnessruimte is mede mogelijk gemaakt door de steun van 
BUas, maar we gaan de komende tijd ook nog aan de slag met de toiletten en het dak. En we hebben als 
een van de laatsten in Breda nog een squashbaan!”  
 
Kun je meer vertellen over die samenwerking met BUas?  
“In het bestuur zitten sowieso vertegenwoordigers van zowel BUas als Avans. Bij beide 
onderwijsinstellingen staat BRESS gelukkig hoog op de agenda. Dus, samen maken we nieuwe plannen. 
Er is nu bijvoorbeeld ook een student bezig met een onderzoek wat BRESS kan doen met esports. En bij 
BRESS werken studenten in de horeca, bij de receptie en zijn bijvoorbeeld fysiotherapie studenten van 
Avans betrokken bij sportlessen.”  
 
Werken jullie ook samen met het mbo?  
“We zijn dit momenteel aan het onderzoeken. In het onderwijs sluit het mbo steeds meer aan op het 
hbo, dus we willen ook het sporten voor mbo-studenten toegankelijk maken binnen BRESS, wij kunnen 
juist een goede verbindende factor zijn met sport. We zijn hierover in gesprek met de mbo-
onderwijsinstellingen in Breda. Maar, het zal ook moeten blijken of dit aansluit bij deze groep studenten. 
Hbo’ers gaan vaak op kamers en zoeken dan een nieuwe sportclub, terwijl mbo’ers meestal uit de directe 
regio komen en nog thuis wonen. Vaak hebben ze dan al een sportclub waar ze bij aangesloten zijn. Het 
zou tof zijn als dit gaat werken. BRESS is echt een studentenclub waar een goede vibe hangt.”   
 
Bekijk meer informatie en het sportaanbod op www.bress.nl.    
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